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ZAPISNIK

Sa 15. (petaneste) sjednice Op6inskog vije6a Opdine Kolan odrZane dana 28. lipnja
2022. godine u velikoj dvorani Op6inske zgrade s podetkom u 8:16 sati.

Sjednici su nazodili sljede6i vijeinici:

l. Ante Zubovi6, predsjednik Opdinskog vije6a
2. Jelena Skoda Baridevi6, potpredsjednica Opdinskog vije6a
3. Mario Baridevii
4. Ivan eemelji6
5. Marin Pernjak, do5ao u 8:32 h
6. Josip Zubovi6, do5ao u 8:32 h

Ostali prisutni:
Sime Gligora - Nadelnik
Ana-Marija Gligora - Prodelnica JUO
Ana Gligora, ravnateljica Opdinske knjiZnice,,Sime Sugar Ivanov'o
Sara Cemeljid, direkto rica TZO Kolan
Branko Potodnjak, zapovjednik JVP Pag
Marin Zubovic, direktor itOf -a
Vesna Mirdi6, voditeljica sluZbe za radunovodstvo, proradun i financije
Marin OStari6, vi5i strudni suradnik za prostorno uredenje, komunalno gospodarstvo i projekte

Andela Paladina - Zapisnidar

Vije6nik Sime Supraha - nije opravado izostanak



Predsjednik opdinskog vije6a Ante Zubovi6 (u daljnjem tekstu Predsjedavaju6i)
pozdravlja prisutne vije6nike i sve nazodne, te otvara L5. sjednicu u B:16 h. Utvrcluje da je

prisutno 4 vijeinika od toga 1 vije6nik (Mario Baridevi6) zbogizolacije COVID-a 19 pristan
online outem video veze i da postoji kvorum za odri,avanje sjednice. Napominje kako se 3

vijednika (Marin Pernjak, Josip Zubovi6 i Sime Supraha) nisu opravdali izostanak.

Predsjedavaju6i prelazi na verifikaciju zapisnika tZ., 1.3., i 14. sjednice Opdinskog
vijeda.Napominje kako se zapisnici L2. i t3. sjednice ispravljeni te napominje ukoliko ima
prigovora na zapisnike neka se vijednici jave.

Obzirom da nema prigovora Predsjedavajudi daje na glasovanje verifikaciju zapisnika 12.

sjednice:
GLASOVANIE:
ZA: 4 vijetnika (Ante Zubovi6, Ielena Skoda Baridevid, Ivan eemelji6 i Mario Baridevi6)
PROTIV: nema
SUZDRZAN: nema

IEDNOGLASNO je verificiran zapisnik 12. sjednice.

Predsjedavaju6i daje na glasovanje verifikaciju zapisnika 13. sjednice:
GLASOVANJE:

ZA: 4 vijetnika (Ante Zubovi6, f elena Skoda Baridevid, Ivan eemelji6 i Mario Baridevi6)
PROTIV: nema
SUZDRZAN: nema

JEDNOGLASNO je verificiran zapisnik 13. sjednice.

Predsjedavaju6i daje na glasovanje verifikaciju zapisnika 14. sjednice:
GLASOVANIE:
ZA: 4 vijetnika [Ante Zubovi6, f elena Skoda Baridevi6, Ivan e emelji6 i Mario Baritevi6)
PROTIV: nema
SUZDRZAN: nema

IEDNOGLASNO je verificiran zapisnik L4. sjednice.

Predsjedavajudi pita Nadelnika Zeli li prebaciti Aktualni sat na kraj sjednice obzirom da
nema 3 vije6nika, a i zbog nazodnih koji trebaju izlagati svoja izvje5ia da ne dekaju.
Nadelnik se slaZe te bo preSao na prijedlog Dnevnog reda. Predsjedavaju6i mu daje rijet.
Nadelnik predlaZe da todke predloZenog Dnevnog reda ostanu po istom rasporedu, no da
se izbace toika 11. Nerazvrstane ceste - uvjeti prikljulenja na prometnice i todka br. 13.
Izvje56e o radu DVD - a Kolan za20ZL. godinu obzirom da nema Petra Suprahe iGrgice
Suprahe. Te bi o totci 11. pod todkom Razno ne5to kratko rekao obzirom da nema Petra
Suprahe koji bi trebao izloZiti ovu totku.

Predsjedavajudi prihva6a te dita izmijenjeni prijedlog Dnevnog reda:

l. Prijedlog godiSnjeg izvje5taja o izvrSenju proraduna
o Izvje5ce o izvr5enju programa gradenja komunalne infrastrukture na podrudju

Opcine Kolan u2021. godini
o Izvje56e o izvr5enju programa odrZavanja komunalne infrastrukture na podrudju

Op6ine Kolan u2021. godini
o Izvje5de o izvr5enju plana razvojnih programa Opcine Kolan 2a2021. godinu

2. Polugodi5nji izvje5taj nadelnika od 01.07. do 31.12.2021. godine
3. Odluka o parkirali5tima na podrudju Op6ine Kolan



4. Odluka o kandidiranju projekta izgradnje i opremanja Djedjeg vrtiia Kolan na Javni
natjedaj Ministarstva znanosti i obrazovanja

5. Odluka o dono5enju Izmjena i dopuna Urbanistidkog plana uredenja naselja Kolanjski
Gajac

6. Odluka o lokacijama i najvi5oj dopu5tenoj razini buke tijekom odrZavanja javnih
dogadanja na podrudju Opdine Kolan

7. Odluka o III. Izmjeni i dopuni Odluke o komunalnim djelatnostima na podrudju Op6ine
Kolan

8. Odluka o osnivanju i imenovanju Etidkog odbora Opdine Kolan
9. Odluka o osnivanju i imenovanju Vije6a dasti Opdine Kolan
10. Odluka o dodjeli javnih primanja Opdinskog vijeda 2a2021. godinu
I l. Izvje56e o radu KnjiZnice Sime Sugar Ivanov za202l.
12.lzvjel(n o radu JVP Pag 2a2021. godinu
13. Izvje5de o radu itOf-a za202l. godinu
14. Izvje56e o radu KD Kolan za202l. godinu
15. IzvjeS6e o radu TZKolan za202l. godinu
16. Zakljudak o donaciji Lovadkom druStvu Kamenjarka
17. Zakljud,ak o donaciji Bo6arskom klubu Kolan
18. Razno

Predsjedavaju6i daje na glasovanje izmijenjeni dnevni red:
ZA: 4 vijetnika (Ante Zubovi6, f elena Skoda Baridevid, Mario Baritevi6, Ivan Cemelji6)

Dnevni red f EDNOGLASNO je usvojen.

Ad. 1. Prijedlog godiSnieg izvieStaia o izvr5eniu proratuna
. Izvje5de o izvr5enju programa gradenja komunalne infrastrukture na

podruiju Op6ine Kolan u2021. godini
o Izvje5de o izvr5enju programa odrZavanja komunalne infrastrukture na

podrulju Op6ine Kolan u2021. godini
. Izvie56e o izvr5eniu plana razvoinih programa Opdine Kolan za 2021.

godinu

Predsjedavajuii prelazinaL. totku dnevnog reda idaje rijed Natelniku.
Nadelnik obja5njava se sukladno Zakonu o proratunu Op6inskom vije6u se podnosi

Godi5nji izvje5taj o izvr5enju proraduna za 202L. koji je rekapitulacija svega Sto se
dogaClalo tijekom cijele godine te je izgledom definiran od strane Ministarstva financija i
sadZi Obrazloilenje,lzvje5ie o izvr5enju programa odrZavanja komunalne infrastrukture,
Izvje56e o izvrSenju programa gradenja komunalne infrastrukture i Izvje56e o izvr5enju
plana razvojnih programa. Napominje kako je ovo financijski dio izZ02L. te bi dao rijed
gdi. Vesni Mirdi6 da utvrdi glavne podatke izvje5taja te otvara raspravu.

Vesna Mirdid ukratko obrazlai,e izvje5taj te kaZe te ukratko obja5njava prihode i
rashode za202L. godinu te kaZe da je bilo novih izmjena oko izvjeStaja te je sam izvje5taj
izgleda drugatije nego do sada. Na kraju je napomenula da beu obzira prihvati li Opdinsko
vije6e ovaj izvje5taj ili ne svi ovi dokumenti 6e biti poslani u Ministarstvo financija i

DrZavnoj reviziji.
Po5to nije bilo daljnjih pitanja Predsjedavaju6i prelazi na glasovanje te prvo na glasovanje
daje
Prijedlog godiSnjeg izvjeitaja o izvr5enju proraiuna

o Izvje56e o izvr5enju programa gradenja komunalne infrastrukture na
podrudju Opiine Kolan u2021,. godini



ZA: 4 vijetnika (Ante Zubovi6, f elena Skoda Bariievi6, Mario Baridevii, Ivan Cemelji6).
PROTIV: niSta
SUZDRZANA: NiStA

JEDNOGLASNO je usvojen.

Predsjedavaju6i daje na glasovanje:
o lzvje56e o izvrlenju programa odrZavanja komunalne infrastrukture na

podrudju Op6ine Kolan u202t. godini

ZA: 4 vijetnika fAnte Zubovii, f elena Skoda Baridevid, Mario Baritevi6, Ivan eemelji6J.
PROTIV: niSta
SUZDRZANA: ni3ta

IEDNOGLASNO je usvojen.

Predsjedavaj u6i daje na glasovanje:
. Izvje56e o izvr5enju plana razvojnih programa Op6ine Kolan za2027. godinu

ZA: 4 vijetnika (Ante Zubovi6, f elena Skoda Baridevid, Mario Baridevi6, Ivan Cemelji6).
PROTIV: niSta
SUZDRZANA: ni5ta

JEDNOGLASNO je usvojen

Vesna Mirdi6 napuSta sjednicu

Na sjedinicu dolaze vijednici Marin Pernjak i fosip Zubovi6 u 08:31 h.

Predsjedavajudi pozdravlja pristigle vije6nike te konstatira da je trenutno prisutno 6

vije6nika. Takoder pristigle vije6nike upoznaje sa Dnevnim redom zbog izmijena.

Ad. 2. Polugodi5nii izvie5tai natelnika od O1'O7. do 31.12.202L.

Predsjedavaju6i prelazina2. todku dnevnog reda i daje rijed Nadelniku.
Nadelnik govori da je zadnje izvje5de bilo u pro5loj godini do 30. lipnja te da je obaveza
dva puta godi5nje podnositi izvje56e. Sao izvje5de je podijeljeno na aktivnosti Op6inskog
vijeda i nadelnika koja se takoder sastoji od nekoliko totaka kao Sto su suradnja sa TZO-m
Kolan,lUO itd. Nadelnik je naglasio da je izraden Provedbeni program Opdine Kolan
za razdoblje 2021. - 2025. sukladno Zakonu o sustavu strate5kog planiranja i upravljanja
razvojem Republike Hrvatske koji je strategije razvoja prebacila jedinice regionalne
uprave dok su se jedinice lokalne samouprave odludile na izradu provedbenih programa
koji vrijede za kra6e razdoblje odnosno razdoblje mandata. Sam provedbeni program je
dostupan na stranicama Opdine Kolan i donosi ga nadelnik. Provedbeni program je
napravljen u suradnji sa Zadrom Novom kao i u suradnji sa Povjerenstvom koje je bilo
imenovano u te svrhe. Ovim dokumentom je definirana vizija Op6ine Kolan odnosno
Op6ina Kolan kao napredna turistidka destinacija sa jasno definiranim gospodarskim i
ruralnim identitetom koje svojim stanovnicima nudi sigurno i kvalitetno okruZenje za
gospodarstveni rast i kvalitetan Zivot. Viziju 6emo kroz ove 4 godine pokuSati i postugnuti.
Ne bi vi5e ni5ta isticao te napominje kako je u stalnom kontaktu sa vije6nicima te poziva
vije6nike da mu postave pitanja.



Predsjedavaju6i otvara raspravu.
Vijednik Marin Pernjak se javlja za rijed te govori kako bi volio da izvje5taj nadelnika ima
vi5e transparentnosti.KaLe da se sjeia sa su glasovali o polugi5njem izvje5taju te nemaju
uvid u tro5kove koji su se dogodili u posljednjih 6. mjeseci 2021,. Navodi primjer DVD-a
Kolan kojem je dana donacija od 300.000,00 kn pa ga zanima moZe li dobiti uvid u ta
dodjeljena sredstva jer smatra da je taj iznos malo preveliki za 6 mjeseci. Te kaZe ako je
mogu6e da ih se izvjesti o tim tro5kovima.
Nadelnik odgovara kako se polugodiSnji izvjeStaj donosi za razdoblje od 01. srpnja do 31.
prosinca te ovo nije polugodi5nji troSak ve6 planirani proraiun za 202t. Navedeni iznos
se odnosi na cijelu godinu.
Marin Pernjak pita je li ovo polugodi5nji ili godi5nji izvje5taj.
Natelnik odgovara kako su ovo iznosi u Proradunu koji su se ostvarili do kraja godine
odnosno u cijeloj godini kao i neke aktivnosti koje su se dogodile. Nema financijskog
polugodiSnj eg izvjeStaja.
Marin Pernjak se nadovezuje da obzirom da je nadelnik u komunakciji sa dijelom vijednika
te kako i oni imaju pitanja od strane ljudi koji si im dali povjerenje mogu li dobiti uvid u
Sestomjesetni financijski izvje5taj za proSlu godinu i za prvih 6. mjeseci ove godine, a
zakonski to mogu. MoZda se neSto izmjenilo u meduvremenu, ali koliko on zna zakonska
je obaveza opdinskih vijeda glasati o polugodi5njem izvje5taju pa tako i financijskom.
Pozdravljam izvje5taj o aktivnostima naielnika, no uz treba i financijski izvje5taj da se zna
u kojem smjeru su i5le financije, a i zbog samih upita stanovnika koji pitanju njega o
odredenim tro5kovima. Nadalje pita mogu li dobiti financijski izvjeitaj ukoliko i ne postoji
zakonska obaveza, a smatra da postoji da se vidi gdje su se novci utro5ili odnosno
kanalizirali da ne moraju dekati cijelogodiSnje izvje56e,
Nadelnik odgovara kako ne treba izdavati polugodiSnje finacijsko izvje56e odnosno prema
Zakonu o proradunu gda Vesna Mirdid se brine da se poluodi5nja i godi5nja izvje5da
predaju na FINU i objave na na5im stranicama. Izvje56a se dostavljaju polugodi5nje za
prvih 6 mjeseci i godi5nje za proteklu godinu sukladno Zakonu o proradunu. Vezano uz to
je li financijski izvjeitaj sastavni dio izvje5taja natelnika kaZe da nije nigdje na5ao formu
izvje5taja nadelnika, no obzirom da je dekao prijedlog godiSnjeg izvje5taja proraduna koje
bio prva todka Dnevnog reda gdje su se mogla postavljati upravo pitanja o tro5kovima, no
vije6nik Marin Pernjak nije bio prisutan. Obzirom da je postavljeno pitanje moZe li se

financijsko izvje56e dobiti, naravno da moZe jer softver u Opdini Kolan to omogu6ava za
bilo koje traZeno razdoblje kao i objaSnjenja za odredene troSkove. Takoder svih upu6uje
na web stranicu Op6ine Kolan totnije na Otvorenu op6inu gdje se nalaze svi raduni i sve
isplate. Neki izvjeStaji nadelnika sadrZe dak i ugovore koji su sklopljeni itd., no u izvje5taju
je naveo da su svi dokumenti javno dostupni na stranicama Opdine Kolan te iz tog razloga
nije sve to navodio u svom izvjeStaju. Navodi kako su na webu opiine objavljeni dokumenti
kao Sto je Proraiun, izmjene i dopune samog Proraduna, financijska izvje56a odnosno sve
Sto zakon nalaZe kao i donacije i sponzorstva, javna nabava, popis jednostvane nabave,
popis narudZbenica i registar ugovora.
Predsjedavaju6i totku Polugodi5nii izvie5tai natelnika od 01.07. do 3L.L2.2OZL.
godine daje na glasovanje obzirom da vi5e nije bilo upita po ovoj todci:

ZA: 4 vijetnika (Ante Zubovi6, f elena Skoda Baridevid, Mario Baridevi6, Ivan eemelji6).
PROTIV: 1 (Marin Pernjak)
SUZDRZAN: 1 [fosip Zubovi6)

Totka je usvojena VECINOM glasova.



Ad.3. Odluka o parkirali5tima na podrutiu Op6ine Kolan

Predsjedavaju6i prelazi na 3. todku dnevnog reda i daje rijed natelniku kao predlagatelju
todke.
Natelnik obrazlale todku te navodi kako se kroz ovu Odluku definiraju javna parkirali5ta
koja 6e se staviti u funkciju naplate. Sastavni dio ove odluke je i elaborat i suglasnost koja
je preduvjet same Odluke. Takocler Odlukom je definirano od kada 6e se provoditi naplata
parkiranja, tko 6e izvr5avati nadzor. Odluka obuhvada 4 parkiraliSa u mjestu Mandre
odnosno oko 190 parkirnih mjesta te i parkiraliSta na Sv. Duhu odnosno oko 200 parkirnih
mjesta koje se nalaze u elaboratu. Iako nije predmet ove Odluke, ali je vaZno istaknuti da
6e se cijene parkirali5ta odreclivati kasnije i to od strane CIOX-a koji 6e dobiti parkirali5ta
na upravljanje prema dlanaku 7., a nadelnik 6e na cijene dati svoju suglasnost. Ono Sto

moZe redi da je u prijedlogu da cijena parkiranja bude 7 kn po satu, cijena dnevne karte
60 kn, tjedna karta 250 kn, mjesedna karta 625 kn dok godi5nja karta po 1250 kn s tim da
se na karte moZe ostvariti popust na koji 6e imati pravo doma6e stanovni5ffo i
gospodarstvenici uz predodenje osobne iskaznice i prometne dozvole.
Prdsjedavajuii otvara raspravu.

|osip Zubovii postavlja pitanje na koji natin 6e se vr5iti naplata odnosno putem automata
ili rampi.
Nadelnik odgovara da 6e se naplata vr5iti putem automata (kovanice i SMS)

Predsjedavaju6i daje na glasovanje treiu totku dnevnog reda

GLASOVANIE:
ZA: 6 vije6nika (Ante Zubovit., |elena Skoda Baridevid, Mario Baridevid, Ivan eemelji6,
Marin Pernjak, f osip Zubovi6J

Treia todka dnevnog reda JEDNOGLASNO je usvojena

Ad. 4. Odluka o kandidiraniu proiekta izgradnie i opremanja DieEieg vrtita Kolan
na favni natietai Ministarswa znanosti i obrazovanja

Predsjedavaju6i prelazi na 4. todku dnevnog reda i daje rijed nadelniku kao predlagatelju
totke.
Nadelnik navodi kako ova odluka potvrtluje njihov smjer rada odnosno u skladu je sa

Provedbenim programom. Izgradnja vrtida je jedna od smjernica Provedbenog programa.
Bitan dio Odluke je nadin na koji se prijavljujemo na natjeiaj i sredstva koja moZemo
osftariti. Sam natjetaj je dio Nacionalnog plana oporavka i otpornosti i po svojoj definiciji
ima svoje okvire prema kojima smo prihvatljivi prijavitelj, a okviri su posjedovanje
zemljiSta koje je unutar prostornog plana oznadeno zavrtje.. Takoder ispunjavamo i uvjet
kao lokalna zajednica koja na svom podrudju nema vrti6. Prema podacima o broju djece
na na5em podrudju imamo pravo na dva odjeljenja, a prema natjedaju po svakom
odjeljenju se moZe dobiti 1.440.000,00 kn odnosno sveukupno 2.880.000,00 kn, a to je
ujedno maksimalni financijski iznos koji se moZe dobiti. Projekt je izraClen u suradnji sa
Zadrom novom. Prijedlog je da objekt vrti6a prijavimo kao matidni vrti6 sa prostorijama
prema pedago5kom standardu. Medutim to ne znati da 6e on funkcionirati kao matidni. U

ovom trenutku odludujemo da 6e graditi kao matiini vrti6. Na natjedajje prijavljena samo
izgradnja, projektiranje samog objekta 6e se financirati sredstvima iz Proratuna Opiine
Kolan. Opremanje vrti6a nije prijavljeno jer 6e sigurno biti jo5 ovakvih natjedaja iz nekih
drugih izvora na koje 6emo se prijaviti.
Predsjedavajudi otvara raspravu po ovoj tofki.



fosip Zubovi6 postavlja pitanje o tro5kovima izgradnje vrtida jer u samom natjedaju pi5e
da 6e tro5kovi izgradnje iznositi izmedu 6 milijuna i 6,5 milijuna kuna, a mi prijaljujemo
na 2.880.000,00 kn. Pitanje je je li to zbog maksimuma samog natjeiaja.
Nadelnik odgovara da je to maksimum samog natjedaja te napominje kako je procjena
stavljena okvirna prema postojeiim primjerima.
f osip Zubovid navodi kako inaie u ovakvim natjedajima bude procijenjena vrijednost pa se

izradunava koliki je udio prihvatljivih tro5kova.
Naielnik navodi da je prijava odradena u suradnji sa Zadrom novom i Ministarstvom koji
su dali naputke kako ispuniti samu prijavu jer je i oni prvi put susreiu sa ovakvim nadinom
prijave.

Predsjedavaju6i daje na glasovanje tetvrtu totku dnevnog reda.

GLASOVANIE:
ZA: 6 vijednika (Ante Zubovi6, |elena Skoda Baritevid, Mario Baritevi6, Ivan eemeljid,
Marin Pernjak, f osip Zubovi6)

eetvrta todka dnevnog reda jednoglasno je usvojena

Na sjednicu dolaze Sara eemeljii i Ana Gligora te Predsjedavajudi pita Natelnika ho6e li
promijeniti malo redoslijed todaka Dnevnog reda ili idemo po redu obzirom da su nazotne
tu zbog davanja izvje5taja, no Natelnik se ispriiava i govori da se nastavi po redu.

Ad. 5. Odluka o donoSeniu Izmiena i dopuna Urbanistitkog plana uredenja naselia
Kolanjski Gaiac

Predsjedavaju6i prelazi na 5. todku dnevnog reda i daje rijet Nadelniku.
Nadelnik navodi kako je na pretproilom vije6u donesena odluka o amandmanima na UPU

Gajac kako bi se mogla dobiti suglasnost na konadni prijedlog UPU Gajac. Suglasnost
nadleZnog ministarsWa je stigla te je zadnji korak usvajanje ove Odluke.
Predsjedavajuii otvara raspravu.

fosip Zubovi6 pita mijenja li se joS ne5to unutar prijedloga UPU-a Gajac nakon donesenih
amandmana.
Naielnik navodi kako ni5ta nije mijenjano.
Marin Pernjak se ispridavaikaie da mora hitno oti6i sa sjednice.

Predsjedavajudi daje na glasovanje petu totku dnevnog reda.

GLASOVANIE:
ZA: 6 vije6nika (Ante Zubovi6, felena Skoda Baridevi6, Mario Baridevid, Ivan eemeljid,
Marin Pernjak, fosip Zubovi6)
SUZDRZAN: nema
PROTIV: nema

Peta todka dnevnog reda f EDNOGLASNO je usvojena.

Marin Pernjak napu5ta sjednicu u 9:08 h te Predsjedavaju6i konstatira kako je trenutno
prisutno 5 vije6nika.



Ad. 6. Odluka o lokaciiama i naivi5oi dopu5tenoi razini buke tiiekom odrZavania
iavnih dogaclania na podruiiu Opdine Kolan

Predsjedavaju6i prelazi na 6. toiku dnevnog reda i daje rijet natelniku kao predlagatelju
totke.
Nadelnik obrazlai.e prijedlog odluke i navodi kako je do5lo do izmjena Zakona mnoge
lokalne samouprave su pristupile izradi novih odluka. Novi zakon propisuje na Sto se

odluka odnosi, na kakve razine buke se odnosi, gdje se nalaze mjesta na kojima ie se

dogadati javna dogadanja, razinu dozvoljene buke, u kojem vremenu i pristupne ceste koje
6e se koristiti za vrijeme odrZavanja manifestacija. Opiina Kolan je u izradi ove Odluke
posebnu vaZnost dala podrudju Katarelca gdje se cijelo ljeto odvijaju manifestacije i to u
suradnji sa Gradom Novaljom. Parametri koji se nalaze unutar Odluke usugla5eni su sa

Gradom Novaljom. Odluka se odnosi sa cijelo podrudje Op6ine Kolan. Prema primjeru
nekih lokalnih samouprava Odluka ima dodatak prema kojem organizator ima mogu6nost
izraditi softversko rje5enje prema kojem se buka moZe pratiti odnosno nadzirati.

|elena Skoda Baridevid pita jesu li se ovakve odluke donosile i prije.
Nadelnik navodi kako se u ovakvom obliku donosi prvi puta.

f elena Skoda Baritevi6 pita pratimo li razinu buke.
Natelnik navodi kako komunalni redari imaju uredaj kojim rudno mjere razinu buke, no
bitno je da se uvede softversko rje5enje koje ie stalno pratiti razina buke na nadin kako to
radiGrad Novalja.

Predsjedavaju6i daje na glasovanje Sestu totku dnevnog reda.

GLASOVANJE:

ZA:5 vijetnika (Ante Zubovi6, f elena Skoda Baridevi6, Mario Baridevi6, Ivan eemelji6, f osip
Zubovi6)
PROTIV: nema
SUZDRZAN: nema

Sesta todka dnevnog reda f EDNOGLASN0 je usvojena.

Ad.7. Odluka o III. Izmieni i dopuni Odluke o komunalnim dielatnostima na
podrutju Opdine Kolan

Predsjedavaju6i prelazi na 7. totku dnevnog reda i daje rijed nadelniku kao predlagatelju
toike.
Nadelnik navodi da nalaz revizije iz 202L. govori kako se Op6ina Kolan nije drZala same
Odluke te se uskladujemo sa nalazom revizije. 0vim izmjenama se odredene djelatnosti
prerasporetluju sa Opdine na eistoiu i odrZavanje Kolan konkretno se radi o dijelu
vezanom za plaie odnosno koja je tija obveza Sto se tiie odrZavanja i ii5ienja plaZe.

Prodelnica navodi kako je sve bilo dodijeljeno komunalnom druStvu Sto je protuzakonito
odnosno neke dijelove mora pladati i ulagati sama Op6ina Kolan. Do sada je dio pladao
e IOK,a dio Op6ina Kolan kroz javnu nabavu te je takav natin u suprotnosti sa zakonom i
na to je revizija i upozorila. Pro5le izmijene su se odnosile na ceste i prometnice. Takoder
nagla5ava kako je konatnici protrebno izraditi jedan protiS6enitekst same Odluke sa svim
izmijenama.

Predsjedavaju6i daje na glasovanje sedmu todku dnevnog reda.



GLASOVANIE:
ZA:5 vijetnika (Ante Zubovii, f elena Skoda Baridevii, Mario Baridevid, Ivan eemeljii, f osip
Zubovi6)
SUZDRZAN: nema
PROTIV: nema

Ad.8. Odluka o osnivaniu i imenovanju Etiikog odbora Opdine Kolan

Predsjedavajudi prelazi na B. todku dnevnog reda i daje rijed nadelniku kao predlagatelju
totke.
Natelnik navodi kako je na pro5loj sjednici donesen Etifki kodeks nositelja politiikih
duZnosti koji nalaZe da se osnuju Etifki odbor i Vijede dasti. Iz Etiikog kodeksa proizlazi
kako se mora imenovati Etifki odbor kojeg imenuje i razrjeSuje Op6insko vije6e i sastoji se
od predsjednika i 2 ilana kojima mandat traje do isteka mandata Opiinskog vijeia.
Predsjednik se imenuje iz redova osoba nedvojbenog javnog ugleda u zajednici i ne moZe
biti nositelj politidke duZnosti niti tlan bilo koje politidke stranke ni kandidat nezavisne
liste, a tlanovi se imenuju iz redova Opiinskog vijeda po jedan iz vladajuiih i oporbe.
Nadelnik navodi kako nisu navedi kandidati i da je juier kontaktirao vije6nika Marina
Pernjaka da na dana5njoj sjednici oporba da svoj prijedlog te pita prisutnog Josipa
Zubovi6a jesu li iskomunicirali koji bi to bio dlan.

fosip Zubovi6 odgovara da se naZalost nisu iskoordinirali oko prijedloga.
Stoga Nadelnik predlaZe slijede6e kandidate

1. BoZica O5tarii Ver5i6, predsjednica
2. felena Skoda Baritevi6, ilan
3. fosip Zubovii, ilan

Predsjedavaju6i daje na glasovanje osmu todku dnevnog reda sa prijedlozima kandidata.

GLASOVANIE:
ZA:5 vijetnika (Ante Zubovi6, )elena Skoda Baritevid, Mario Baritevi6, Ivan eemelji6, f osip
Zubovi6)

Osma todka dnevnog reda f EDNOGLASN0 je usvojena.

Ad.9. Odluka o osnivaniu i imenovaniu Viieda iasti Opfine Kolan

Predsjedavajudi prelazina9. totku i daje rijed nadelniku kao predlagatelju toike.
Nadelnik navodi kako je ovo jo5 jedno tijelo koje se nalazi unutar samog Etiikog kodeksa,
no ovo je drugostupanjsko tijelo. Vijeie dasti ima predsjednika i 4 ilana koje takocler
imenuje i razrjeiuje Opiinsko vije6e s tim da se i predsjednik i dlanovi imenuju iz redova
nedvojbenog javnog ugleda u zajednici s tim da predsjednik ne smije biti nostiteljpolitidke
duZnosti niti dlan politidke stranke dok sami dlanovi mogu. KaZe da je u ovom sludaju
kontaktirao vijednika Marina Pernjaka oko prijedloga kandidata, no fosip Zubovii kaZe
kako nemaju prijedloga obzirom da se nitko nije Zelio prihvatiti. Nadelnik daje svoj
prijedlog koji je sljededi:

1. Tanja Cemelji6, predsjednica
2. Sanja Prtorii, dlan

Sedma todka dnevnog reda usvojena je IEDNOGLASN0.



3. Bogdan Duki6, tlan
4. Ana Gligora, dlan
5. Sara eemelji6, tlan

Predsjedavaju6i daje na glasovanje devetu todku dnevnog reda sa prijedlozima kandidata.

GLASOVANIE:
ZA: 5 vije6nika (Ante Zubovi6, Jelena Skoda Baritevi6, Mario Baritevi6,lvan eemelji6, f osip
Zubovi6)
PR0TIV: nema
SUZDRZAN: nema

Deveta todka dnevnog reda f EDNOGLASNO je usvojena.

Vijeinik f osip Zubovi6 se ispridava Predsjedavajudem i kaZe kako mora oti6i sa sjednice.
Predsjedavajudi konstatira da je vijednik Josip Zubovi6 napustio sjednicu u 9:23 h te je
trenutno prisutno 4 vije6nika.

Ad. 10. Odluka o dodjeli iavnih priznania Opdinskog viiefa za2O2L. godinu

Predsjedavaju6i prelazi na 10. toiku dnevnog reda i daje rijed naielniku kao predlagatelju
todke.
Naielnik navodi kako su se ove godine odludili dodijeliti zahvalnice ljudima koji su
navedeni u popisu same Odluke te dita sve prijedloge.

Predsjedavaju6i daje na glasovanje desetu todku dnevnog reda.

GLASOVANIE:
ZA: 4 vijetnika [Ante Zubovii, f elena Skoda Baridevi6, Mario Baridevi6, Ivan Cemelji6)
PROTIV: nema
SUZDRZAN: nema

Deseta todka dnevnog reda je JEDNOGLASNO donesena

Ad. 11.lzvie56e o radu KniiZnice Sime Sugar lvanov za}O?l^.

Predsjedavajuii prelazinaTT. todku dnevnog reda idaje rijei ravnateljici AniGligora koja
ukratko obrazlai,e svoje izvjeite za proteklu godinu o knjiZnoj i neknjiZnoj gradi, broju
korisnika, suradnju s drugim institucijama, broju dogadaja u njihovoj organizaciji te
nagla5ava kako se suotavaju sa nedostatnim prostorom za samu gradu te takoder sa

obavljanje svih Zeljenih aktivnosti sa mlaCle i starije korisnike te kako je potrebno
preuredenje. Nakon izlaganja izvje5taja kaZe kako je svjestan problema s kojim se sama
knjiZnica suodava te nagla5ava kako ie projekt uredenja Multimedijalnog centra u
prostorima stare Skole rije5iti taj problem te projekt izgradnje kulturnog centra koji bi
preuzeo Etnografsku zbirku te bi se rije5io problem prostora u potpunosti. Ravnateljica
joS napominje kako knjiZnica mora imati pristup invalidima, a to jo5 nema iako bi prema
standardima trebala imati. Nadelnik odgovara ravnateljici neka za prijedlog Proraduna
2022. uraduna i iznos sredstava zaizradu pristupa invalidima.

Predsjedavaju6i daje na glasovanje jedanaestu todku dnevnog reda.



GLASOVANIE:
ZA: 4 vijetnika [Ante Zubovi6, f elena Skoda Baridevi6, Mario Bariievid, Ivan e emelji6)

f edanaesta todka dnevnog reda usvojena je IEDNOGLASNO

Ad.12.lzvie56e o radu fVP Pag zaZoZl.godinu

Predsjedavajudi prelazi na L2. todku i daje rijet zapovjedniku Branku Potoinjaku.
Branko Potodnjak daje saZeto izvje5ie o radu |VP Pag govore6i kako je sama postrojba
osnovana 20t9. te navodi na koji natin je organizran rad, izvje56e o vozilima koje
posjeduju, koliko su intervencija odradili, o nadinu financiranja same postrojbe, prilogdbi
novom Zakonu o vatrogastvu, dao je i kratak financijski izvjeStaj te naglaSava da se trude
Stedjeti na svemu na demu mogu i da se trude svaki mjesec dostaviti Sto op5irnije izvje5da
svakom osnivadu oko rashoda sa svim radunima koje su imali. Takoder napominje da je
narudena nova procjena rizika koja 6e smanjiti broj djelatnika fVP. Za sada prema staroj
procjeni fVP mora imati 21 djelatnika dok bi nova procjena trebala biti na 13.
Sukladno tome vijeinik Mario Baridevid pita Sto je sa djelatnicima koji bi ved sada
samovoljno oti5li, ali ih se tralivratanje svote uloZene u njihovo obrazovanje za rad u JVP.

Branko Potodnjak kaZe da je svjestan toga, no naZalost ne moZe im pomo6i jer su vezani
ugovorom. Poku5ao je to rije5iti sa pravnicima, no bez uspjeha.
Naielnik predlaZe da se sastavi Zakljuiak koji bi sadrZavao da lokalna samouprava ne6e
potraZivati sredstva s dime se svi slaZu. Prijedlog ie se usuglasiti sa svim osnivatima te 6e

se na taj nadin poku5ati pomoii onima koji Zele oti6i samovoljno. Natelnik pohvaljuje
nadin rada fVP Pag te njihova mjeseina izvje5ia koja su detaljna.

Ad. 13. Izvie5de o radu CIOX-a zaZLZL.godinu

Predsjedavaju6i prelazi na L3. todku i daje rijed direktoru Marinu Zubovi6u koji ukratko
navodi kojim djelotnistima se sve druitvo bavilo u prethodnoj godini te navodi kako je
dru5wo u2027. oswarilo negativan financijski rezultat u iznosu u378.723,10 kn. Prihodi
su iznosili 5.293.459,00 kn dok su rashodi bili 5.652.193 kn te navodi kako je vi5e razlog
za5to je druSwo ostvarilo negativan rezultat, a medu znatajnijima je da je obzirom na
2020. druStvo uprihodilo manje sa osnove odrZavanja javnih povr5ina, usluga crpljenja
fekalija, odrZavanja nerazvrstanih cesta, grobljanskih usluga s druge strane imali su
prihode od novih usluga kao Sto je najam sidriSta, davanja u zakup nekretnina, pove6ali su
se prihodi od strane prikupljnja otpada, ali paraleno s tim rasli su i neki drugi tro5kovi koji
nisu bili predvideni: troSkovi po5tanskih usluga, benzina i dizela, najam vozila koje su
unajmili zbog kvara vlastitih, deponiranje mije5anog komunalnog otpada, koncesije,
tro5kovi izrade sidriSta. Zatrai,eno je prekoratenje po radunu odnosno odobreni minus u

iznosu od 500.000,00 u HPB-u s kojima je u stalnom kontaktu.
Mario Baridevi6 postavlja pitanje oko sidri5ta te ga zanima koliko godiSnje iznosi
odrZavanje istog.
Marin Zubovi6 navodi kako su pro5le godine tro5kovi bili oko 400.000,00 kn iz razloga jer
se orao napraviti sam projekt sidri5ta.
Mario Baridevi6 pita koliki su rashodi sidri5ta odnosno rashodi ljudstva, goriva itd.
Marin Zubovi6 navodi kako 6emo totno znati tek ove godine zbog investicija koje je proile
godine imao CIOK dok je uspostavio sidriSta dok je okvirna procjena oko 150.000,00 kn
iako je nemogu6e procijeniti.



Nadelnik postavlja pitanje u vezi odobrenog prekoradenja odnosno po kojim uvjetima 6e

se to pokriti.
Marin Zubovi6 odgovara kako se uvjeti slitni.
Predsjedavajii pita koliko je trenutno zaposlenih u e IOK-u.
Marin Zubovi6 odgovara kako je trenutno zaposleno 26ljudi od toga 5 sezonaca i 2 stalna
sezonca.

Ad. 14. zvje5de o radu KD Kolan za2o2l.godinu

Predsjedavajuii prelazi na 1.4. todku i daje rijet direktoru Marinu Zubovi6u koji navodi
kako se dru5tvo u 2027. nije bavilo trZiSnim djelatnostima osim najma opreme i vozila
eisto6i te navodi da je u 202L. oswarilo pozitivan financijski rezultat od 35.000,00 kn.
Navodi kako su u2021. ispladeni svi vjerovnici u predstedajnoj nagodbi te je u rujnu 2021.
izbrisana izzabiljelbi time su stvoreniuvjeti za prijenos imovine,likvidaciju odnosno Sto

god se s njim odluti.
Natelnik navodi kako ie se jedan dio imovine prebaciti na 0p6inu Kolan drugi dio na
eisto6u i odrZavanje. Dio dime se samo dru5tvo i bavi odnosno voda i odvodnja ostat 6e u
dru5tvu te ostaje skup5tini odlutiti Sto sa KD-om Kolan dok ne docle do spajanja svih
druStava Sto je zakonom odrecleno Sto je trenutadno stopirano zbog odluke Ustavnog suda.
Navodi i kako je u 2022. Nenad Peranid imenovan za direktora dru5tva obzirom da Marin
Zubovi6 tu funciju nije mogao vi5e obnaSati te je i preuzeo i vodstvo u projektu odvodnje
Mandre.

Ad. 15. IzvjeSde o radu TZ Kolan zaZoZt.godinu

Predsjedavaju6i prelazi na 15. totku i daje rijed direktorici Sari eemeljii koja ukratko daje
izvjeitaj i kaZe kako je bilo manje prihoda nego Sto su planirani zbog Covida odnosno
same dlanarine i pau5ali su bili smanjeni za50o/o. Veiina ostvareni prihoda oti5la je na
vra6anje duga koji je zatvoren u potpunosti. U proSloj godini nije bilo manifestacije zbog
odluke Turistidke zajednice Zadarske Zupanije ve6 je oragnizirano ne5to manjih
manifestacija kao Sto Summer outdoor i djedjih manifestacija. U pro5loj godini nabavljena
je nova plaina ograda za Mandre dok je ove godine stavljena i u Kolanjskom Gajcu.
Natelnik postavlja pitanje postoji li moguinost da lokalna samouprava utjede na prihod
turistidke zajednice odnosno smanjuje Ii prihode ako iznjmljivai ne priajvi svoje goste.
Direktorica odgovara samo u sludaju ako taj iznajmljivad nema kategorizaciju, ali ukoliko
ima kategorizaciju, a nije prijavio goste to ne utjede na prihod jer je i dlanarina i boravi5na
pristojba obradunata pau5alno bez obzira na broj gostiju. Osim u slutaju kampova koji
pla6aju po danu boravka gostiju.
Mario Baridevi6 postavlja pitanje o plaZama za pse odnosno da nigdje nije na5ao oznake
zato.
Direktorica navodi kako je narudila table za oznaku plaia za pse te istite kako te plaZe nisu
uredene. KaZe kako 6e ih postaviti i oznaditi, ali bi ih trebalo urediti.

Ad.L6.Zakliutak o donaciji Lovatkom dru5wu Kameniarka

Predsjedavajuii prelazi na t6. todku i daje rijed Nadelniku koji navodi kako smo svi svjesni
prolema kojeg imamo na na5em podrudju, a to je problem daglja. Lovna grupa Kolan
aktivno radi na rjeSavanju tog problema i u tome su im potrebne odredene financije te su
i podnijeli zahtjev za pomo6 u financiranju ljudi i trenirnih pasa u traZenju taglja.



Predsjedavaju6i daje 16. toiku na glasovanje
GLASOVANIE:
ZA: 4 vijetnika (Ante Zubovii, f elena Skoda Bariievii, Mario Bariievi6, Ivan Cemelji6)

Sesnaesta todka dnevnog reda usvojena je JEDNOGLASNO.

Ad.LT.Zakljuiak o donaciii Bodarskom klubu Kolan

Predsjedavaju6i prelazi na L7. todku i daje rijei Nadelniku koji navodi kako je Bodarski
klub osnovan nakon provedbe natjedaja za udruge te nisu bili dio natjedaja. Podnijeli
zahtjev da im Op6ina Kolan oko tro5kova samog osnivanja i sudjelovanja u 3. ligi. Istide
kako je rijet o ilanovima koji su sa podrudja na5e opdine i Op6ine Povljana koja je klubu
osigurala treniranje i natjecanje u njihovoj dvorani bez najma.

Predsjedavaju6i daje 17. totku na glasovanje
GLASOVANIE:
ZA: 4 vijetnika (Ante Zubovi6, f elena Skoda Baridevi6, Mario Baritevii, Ivan Cemelji6)

Sedamneasta todka dnevnog reda usvojena je IEDNOGLASNO.

Ad.18. Razno

Predsjedavajuii prelazi na 18. todku i otvara pitanja prema Nadelniku.

|elena Skoda Baritevi6 izrai,ava nezadovoljstvo sa tajmingom i tempom odrZavanja
hortikulture u Mandrama.Smatra kako se krenulo na vrijeme i iz nekog razloga se
produZilo, vrlo vjerojatno i izvoclati koji su to radili nisu imali vremena. Opet smo u5li u
sezonu nepripremljeni. Ne5to je posadeno no izrai,ava strah da 6e to propasti.
Nadelnik kaZe kako 6e sigurno biti jedan dio reklamacije.
Predsjedavajudi navodi kako nije zadovoljan odvozom otpada te kako je bio i u Gajcu i
kontejneri su bili puni.
Ivan eemelji6 pita Natelnika kakva je procedura ako je vi5e korisnika zainteresirano za

prikljudak vode.
Nadelnik odgovara kako treba predati zahtjev isporuditelju koji onda vra6a 0p6ini Kolan i
traZi suglasnost.
Natelnik navodi kako je najve6i problem u odvozu otpada u promijeni ritma samog
odvoza.

Poito vi5e nije bilo pitanja Nadelniku Predsjedavajuti zatvara sjednicu u L0:40 h

ne Kolan
vije6a

Zubovi6

Zapisnitar
Antlela Paladina


